
ЗВІТ ПРО РОБОТУ
МІСЬКОЇ РАДИ
за 2017 рік

КРЕМЕНЧУК



 За 2017 рік проведено
11 сесій міської ради VII 
скликання

(в тому числі - одна позачергова
сесія)

 За 2017 рік проведено :
- 11 засідань Президії при
міській раді;
- 89 засідань депутатських
комісій



 Сесії проводяться гласно, протоколи сесій є відкритими, 
витяги з протоколів надаються на запит відповідно до
Закону України «Про доступ до публічної інформації», з
червня 2017 року цією послугою можуть скористатися
мешканці, оформлюючи відповідні заяви через ЦНАП.

 На засіданнях постійних депутатських комісій (планових, 
позапланових, тимчасових створених згідно з
розпорядженням міського голови) присутні акредитовані
засоби масової інформації, які постійно висвітлюють
роботу депутатських комісій. Кожне засідання комісії
оформлюється протокольно відповідно до ст. 25 
Регламенту Кременчуцької міської ради. 

 Копії протоколів постійних депутатських комісій, 
висновки і рекомендації надаються на запит відповідно
до Закону України «Про доступ до публічної інформації».



 На пленарних засіданнях Кременчуцької міської
ради, засіданнях депутатських комісій та на
виборчих округах більшість депутатів активно
працюють, виконують доручення виборців. 

 Відповідно до ст.16  Закону України “Про статус
депутатів місцевих рад”, ст.7 Регламенту
Кременчуцької міської ради VIIскликання
(зі змінами) депутати звітували про свою роботу
за 2017 рік перед виборцями відповідного
виборчого округу. 
Звіти депутатів за 2017 рік оприлюднені на
офіційному веб-порталі Кременчуцької міської
ради та виконавчого комітету.



 Проекти рішень, які виносили структурні
підрозділи та депутати Кременчуцької міської
ради на розгляд сесій, направлені на
забезпечення безпеки життєдіяльності
населення, додаткове фінансування всіх галузей
міського господарства, корегування планових
показників, створення сприятливих умов для
розвитку і самореалізації молоді, формування її
громадської позиції, реформування галузі
культури і туризму, підвищення рівня соціального
захисту демобілізованих військовослужбовців, 
допомогу учасникам АТО, соціально-економічний
розвиток міста та інше.



 Проекти рішень на розгляд сесій виносились
відповідно до рішення Кременчуцької міської
ради від 22.12.2016 року «Про затвердження
плану роботи Кременчуцької міської ради на
2017 рік», планів роботи постійних
депутатських комісій. 

 Розробники проектів рішень відповідно до
ст.43 Регламенту Кременчуцької міської ради
(зі змінами), ст. 15 Закону України «Про доступ
до публічної інформації» за 20 робочих днів до
сесії оприлюднювали документи на
офіційному веб - порталі Кременчуцької
міської ради та виконавчого комітету.



За 2017 рік на пленарних засіданнях міської ради
прийнято 529 рішень
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Підсумки виконання рішень міської ради VIІ скликання
(IV квартал 2015 - III квартал 2017)
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Відповідно до Регламенту Кременчуцької міської ради
VII скликання (зі змінами) за звітний період на пленарних
засіданнях міської ради було не прийнято 22 проекти
рішень з наступних причин:

 виключено з порядку денного - 2
(порушення вимог Регламенту);

 не прийнято за основу – 8
(не набрана необхідна кількість голосів для прийняття
рішення);

 не прийнято в цілому -10 
(не набрана необхідна кількість голосів для прийняття
рішення);

 знято на доопрацювання – 2  
(не надано достатньо інформації для прийняття рішення).
Структурними підрозділами (виконавцями проектів рішень) 
разом з депутатами були опрацьовані проекти рішень.



 За звітній період на ім’я міського голови, 
секретаря міської ради, заступників міського
голови надійшло 820 депутатських звернень. 

 Питання, які піднімають депутати у зверненнях
стосуються житлово – комунальних питань, 
роботи управляючих компаній, ремонту доріг, 
надання матеріальної допомоги, роботи
комунального транспорту, встановлення
пам’ятників Героям Небесної Сотні, 
забезпечення санаторно – курортним лікуванням
членів громадських організацій(інвалідів), 
проведення перевірки роботи магазинів, 
законності розміщення реклам, оформлення
зупинок громадського транспорту та інш. 
Відповіді депутати отримували відповідно до
діючого законодавства.



У 2017 році на пленарних засіданнях міської ради підтримано
74 депутатських запита
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 Питання, які піднімали депутати в запитах
стосувались: забруднення атмосферного повітря, 
врегулювання транспортних та пішохідних потоків
на окремих вулицях міста, облаштування зупинок
громадського транспорту, відновлення
артезіанських свердловин на території міста, 
удосконалення механізму надання житлових
субсидій, відновлення зовнішнього освітлення в
будинках, благоустрій та приведення до належного
стану дитячі майданчики, поліпшення харчування у
дитячій лікарні та інш. 

 Відповідь надійшла на 60 депутатських запита, 14 
запита знаходяться на опрацюванні в структурних
підрозділах виконавчого комітету відповідно до
діючого законодавства та перебувають на контролі в
управлінні забезпечення діяльності ради, канцелярії
виконавчого комітету, розміщені на офіційному
веб-порталі Кременчуцької міської ради в розділі
«Міська влада/Міська рада/Різне/Депутатські запити.



 У виконанні депутатами своїх повноважень
допомагають помічники-консультанти.                           
На пленарному засіданні ІІ сесії міської ради 22 грудня
2015 року було прийнято рішення «Про затвердження
Положення про помічника-консультанта депутата
Кременчуцької міської ради». 

 Відповідно до положення, управлінням забезпечення
діяльності ради,  оформлені документи – посвідчення
на 107 помічників-консультантів, подання надійшли від
36 депутатів. 

 Ознайомитись з помічниками – консультантами можна
на офіційному веб-порталі Кременчуцької міської ради
та виконавчого комітету в розділі «Міська влада/Міська
рада/ Депутати міської ради».



 До управління забезпечення діяльності ради надходили в
паперовому варіанті звіти депутатів перед виборцями, які
своєчасно оприлюднені на офіційному веб-порталі
Кременчуцької міської ради в розділі «Міська влада\ Міська
рада\ Депутати міської ради\ Звіти депутатів перед виборцями».

 Під час проведення звітів депутатів перед виборцями, до
депутатів надходили пропозиції від мешканців щодо
проблемних питань, які існують на округах. Узагальнені
пропозиції по деяких виборчих округах, які відображені у звітах
депутатів направлені відповідним службам, вони враховані при
затверджені міських Програм (УЖКГ, департамент освіти, 
управління охорони здоров'я, департамент соціального захисту
населення та питань АТО та інш.). 

 Для зручності спілкування з виборцями, депутати у разі
необхідності, вносять зміни до особистого графіку прийому
громадян. Ця інформація своєчасно розміщується на
офіційному веб-порталі Кременчуцької міської ради та
виконавчого комітету в розділі «Міська влада/Міська
рада/Прийом виборців/Графік прийому виборців депутатами
Кременчуцької міської ради».



 З метою недопущення виникнення соціальної напруги в місті, 
депутатами були підготовлені та підтримані ряд звернень до
керівництва держави та області:
- щодо врегулювання питання зростання тарифів на електроенергію для
потреб зовнішнього освітлення міста та міського електричного
транспорту – зростання тарифів тягне за собою збільшення видатків на
покриття витрат по оплаті електричної енергії, що є важким додатковим
фінансовим навантаженням на місцевий бюджет;
- щодо будівництва мостового переходу через річку Дніпро в місті
Кременчуці, бо міст був відбудований у 1949 році застарілої конструкції і
пропускна спроможність не відповідає існуючим потребам;
- щодо захисту конституційних прав мешканців гуртожитку для
висококваліфікованих працівників ПАТ «АвтоКрАЗ» для здійснення
перевірки відповідного виконавчого провадження, в ході якого
здійснюється примусовий продаж зазначеного гуртожитку;
- щодо створення центру серцево-судинної хірургії в місті, що надасть
можливість мешканцям отримувати висококваліфіковану допомогу у
разі серцево-судинних захворювань;
- щодо збільшення оплати праці у сфері охорони здоров'я, збільшення
медичної субвенції державного бюджету на 2017 рік та інш.

 Всі матеріли знаходяться на контролі в управлінні забезпечення
діяльності ради і при надходженні відповіді на звернення, 
направляються SMS - повідомлення депутатам і листи
оприлюднюються на офіційному веб-порталі Кременчуцької міської
ради та виконавчого комітету.



Відповідно до законів України “Про прокуратуру”, “Про національну
поліцію” 31.01.2017 на XVII сесії Кременчуцької міської ради депутати
заслухали звіти про діяльність органів прокуратури, про стан охорони
громадського порядку. Після обговорення важливих питань депутати
затвердили рішення “Про заслуховування інформації начальника управління
патрульної поліції в м. Кременчуці Департаменту патрульної поліції “Про стан
охорони громадського порядку та результати розкриття злочинів, які були
здійсненні в громадських місцях на території м. Кременчука””, “Про
заслуховування інформації керівника місцевої прокуратури на території міста
Кременчука”, “Про заслуховування інформації начальника Кременчуцького
міського відділу Головного Управління Національної поліції в Полтавській
області “Про свою діяльність у сфері охорони та захисту прав і свобод людини, 
протидії злочинності, розкриття злочинів, які були здійснені в громадських
місцях на території м. Кременчука””. 



Для сприяння відновлення життєдіяльності м. Авдіївка, 
керуючись ст.ст.24,52,78 Бюджетного кодексу України, 
ст.26 Закону України “Про місцеве самоврядування в
Україні”, Кременчуцька міська рада Полтавської області
на XIX сесії міської ради VII скликання (02.03.2017) 
прийняла рішення «Про внесення змін до показників
міського бюджету на 2017 рік», та виділила із резервного
фонду міського бюджету 118 тис.грн. на придбання
необхідної гуманітарної допомоги для міста Авдіївка.

За дорученням Президента України
у лютому 2017 року в державі була
оголошена масштабна акція по
допомозі цивільному населенню
та захисникам м. Авдіївка.



 На підставі Закону України “Про об’єднання
співвласників багатоквартирного будинку”,  
депутатські фракції прийняли активну участь в
обговоренні питань та прийнятті рішень щодо
надання згоди на передачу житлових будинків
на баланс ОСББ(згідно заяв голів правління). 
За звітній період розглянуто 10 таких рішень.



 Керуючись планами роботи постійних депутатських
комісій та рішенням ради, на пленарному засіданні в
березні 2017 року заслухали звіти депутатських комісії
за проведену роботу, в яких відобразили питання, які
виникали на депутатських комісіях під час обговорення
проектів рішень, додаткові питання, які надходили від
виборців, доручення, надані додатково на засіданнях
комісій для прийняття остаточного рішення.



 В процесі роботи постійних депутатських комісій
депутатами було запропоновано структурним підрозділам
виконавчого комітету надавати додаткові матеріали, 
інформацію до підготовлених проектів рішень, для
розгляду на профільних комісіях. 

 Таких завдань від постійних депутатських комісій за 2017 
рік надійшло 191, а саме: на пленарному засіданні міським
головою надано доручень - 38, на засіданні Президії - 5 . 

 Роз’яснення та додаткова інформація була надана
своєчасно на 181 доручення, інші потребують додаткового
вивчення та термін виконання ще не підійшов
(рекомендації стосувались земельних питань, 
встановлення спортивних, дитячих майданчиків, питань
пов’язаних з екологією в місті, озеленення округів, 
фінансування комунальних підприємств, роботи, перевірки
стану закладів освіти міста, ремонту лікувальних закладів, 
зменшення тарифів на електроенергію, виплати субсидій
населенню, перевірки факту законності видачі
містобудівних умов на будівництво об'єкту та інш.).  



 Відповідно до Закону України «Про дозвільну
систему у сфері господарської діяльності»
(зі змінами), Земельного кодексу України, 
постійна депутатська комісія з питань екології, 
регулювання земельних відносин
містобудування та архітектури додатково
проводила засідання по розгляду земельних
питань. 

 Додатково проводила виїзні засідання з
питань житлово-комунального господарства
постійна депутатська комісія з питань
житлово-комунального господарства, 
управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ-
технологій. Депутати, які входять до складу
інших депутатських комісій також брали
участь у виїзних засіданнях.



 Для розширеного вивчення та остаточного вирішення
питань депутатами Кременчуцької міської ради
проводятся виїзні засідання депутатських комісій
(на які запрошуються юридичні та фізичні особи), а
також засідання робочих груп, семінари, додаткові
засідання постійних депутатських комісій.



 12 вересня 2017 року голови депутатських
комісій та голови фракцій при міській раді
приймали участь у спільній нараді щодо
взаємодії правоохоронних органів, 
громадськості та органів місцевого
самоврядування.

 28 вересня 2017 року депутати приймали
участь у засіданні конкурсної комісії з питань
підготовки та проведення інвестиційних
конкурсів та щодо впровадження проекту
створення індустріального парку
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» у м. Кременчуці.

 15 листопада 2017 року приймали участь
депутати у засіданні робочої групи з питань
впровадження громадського
(партисипаторного) бюджету в місті.



 Велика кількість документів розглядалась депутатами за
звітний період на засіданнях постійних депутатських
комісій, виїзних засіданнях комісій. Але відсутність
окремих депутатів (з невідомих управлінню забезпечення
діяльності ради причин) на планових засіданнях по
підготовці до пленарних засідань, не дає можливості
прийняти рішення від комісії по тому чи іншому питанню.     

 Несвоєчасно направлення протоколів засідання комісії до
управління забезпечення діяльності ради не дає
можливості оперативно оформити пропозиції до проектів
рішень та доручення відповідним службам виконавчого
комітету. 

 Управлінням забезпечення діяльності ради
оформлюються протоколи засідань комісій за підписом
секретаря комісії та голови комісії. Це дає можливість
своєчасно, до пленарного засідання, оформляти
пропозиції, рекомендації до проектів рішень, які
підтримані на засіданнях комісій.



З метою підтримки малого підприємництва, сприянню само зайнятості
населення та створенню ними додаткових робочих місць, запропоновані
фіксовані ставки єдиного податку для платників першої та другої груп в
регуляторному акті, який пройшов повну процедуру обговорення і
затверджений в червні на пленарному засіданні - «Про встановлення
розміру ставок єдиного податку у місті Кременчуці».
Проектом регуляторного акта «Про встановлення податку на нерухоме
майно, відмінне від земельної ділянки, на території міста Кременчука»
передбачено в 2018 р. розміри ставок податку на нерухоме майно на
рівні 2017 року. Таке рішення, підтримали депутати в червні, воно
пройшло повну процедуру обговорення. Затверджено депутатами
регуляторний, акт який передбачає пільги щодо сплати земельного
податку для фізичних та юридичних осіб на території міста та ставки
земельного податку за земельні ділянки у межах міста з 2018 року



 На початку червня в Верховній Раді України створили міжфракційне
депутатське об’єднання з розвитку річок України.                 
Новостворене депутатське об’єднання «За розвиток річок України»
(до складу якого увійшли і депутати Кременчуцької міської ради) має
намір виправити критичну ситуацію, що склалася в галузі.  
Першочергові задачі – зменшити податкове навантаження, забезпечити
державну підтримку та створити сприятливий інвестиційний клімат.                                    
Головна мета – відродження українських річок.

 18 червня 2017 року Депутати Кременчуцької міської та обласної рад
взяли участь у турі на пасажирському експресі, який було спрямовано
на привернення уваги до місцевих проблем, пов’язаних з розвитком
річки Дніпро та річкової галузі загалом.  



 Для створення сучасних парків відпочинку, розвитку їх інфраструктури
та матеріально-технічної бази, відновлення туристичної атракційності, 
депутати Кременчуцької міської ради підтримали зміни до рішень щодо
затвердження утримання та розвитку комунальних закладів культури і
відпочинку “Парк Крюківський”, “Міський сад”, “Міський парк культури і
відпочинку “Придніпровський”” та інші.



 З метою зміцнення дружби між українським та литовським
народом, поглиблення економічних та культурних зв’язків, 
розвитку співробітництва, враховуючи вже існуючі
відносини та взаємодопомогу між містами Алітус та
Кременчук, депутати підтримали рішення «Про
встановлення побратимства між містами Кременчук та
Алітус (Литовська Республіка).



 З метою забезпечення сталого економічного та
соціального розвитку Кременчука, депутати
затвердили Стратегію розвитку міста до 2028 року. 
Стратегія розвитку міста полягає у вирішенні
спільних проблем і реалізації спільних завдань щодо
ефективного розвитку продуктивних сил громади, 
раціональне використання ресурсного потенціалу, 
створення комфортних умов життя населення, 
забезпечення екологічної безпеки та вдосконалення
територіальної організації суспільства.



 З метою раціонального використання бюджетних коштів, забезпечення
належного стану утримання територій комунальних закладів, стабільної роботи
комунальних підприємств, коригування планових показників, належного
забезпечення технічного стану мереж зовнішнього освітлення і світлофорних
об’єктів,  фінансування системи охорони здоров'я, покращення якості медичної
допомоги населенню міста, запровадження природоохоронних заходів, 
спрямованих на стабілізацію та поліпшення екологічного стану довкілля, 
раціональне використання природних ресурсів, внесені зміни до раніше
затверджених програм:

- Про затвердження програми фінансової підтримки комунальних підприємств,
- Про затвердження міської програми влаштування нових дитячих ігрових
майданчиків,

- Про затвердження програми утримання мереж зовнішнього освітлення вулиць
та засобів регулювання дорожнього руху,

- Про затвердження міської програми розвитку зовнішнього освітлення Світло»,
- Про затвердження міської програми розвитку дорожньо-мостового
господарства,

- Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016-2018 роки»,
- Про затвердження Програми соціального забезпечення та соціального захисту
населення м. Кременчука «Турбота» на 2017 рік»,

- Про затвердження міської комплексної програми соціальної підтримки
учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей загиблих
учасників антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб та
фінансової підтримки громадських і волонтерських об'єднань на 2017 рік»,

- Про затвердження Програми охорони довкілля в місті Кременчуці на період
2016- 2020 роки та інш.



 Особливо депутати звертали увагу на
фінансування вже діючих і нових міських
програм. За звітній період розглянуто змін до
міських програм – 65, затверджено 52 нові
міські Програми. Загальна кількість діючих
Програм на контролі в апараті міської ради –
122, рішень на контролі, щодо затвердження
положень по різних галузях міського
господарства, інспекцій -83; рішень щодо
створення комунальних закладів, змін до
статутів комунальних закладів -101.



 Учасники АТО отримують житло завдяки Програмі
забезпечення житлом учасників антитерористичної
операції та членів їх сімей на 2017-2020 роки у м. 
Кременчуці.

 Відповідно до цієї програми учасники АТО, які
проживають у Кременчуці, мають можливість придбати
власне житло за фінансової підтримки обласного і
міського бюджетів, а також за рахунок власних коштів. 
Співвідношення цих фінансових ресурсів є наступним: 
25% від загальної суми становитимуть кошти обласної
субвенції, 25% - кошти міського бюджету та 50% -
кошти власні учасників АТО. На реалізацію програми
Кременчук цього року отримав із обласного бюджету
отримав 2 млн. грн., ще 2 млн. грн. – виділяється
з бюджету міста.



 13 червня 2017року на пленарному засіданні XXIII 
сесії міської ради депутатами Кременчуцької
міської ради була підтримана міська Програма з
ремонту, реконструкції існуючих та будівництва і
облаштування нових багатофункціональних
спортивних майданчиків за місцем проживання та
відпочинку населення на 2017-2020 роки.



13 червня на пленарному засіданні XXIII сесії міської ради була
підтримана депутатами Програма з ремонту, реконструкції
існуючих та будівництва і облаштування нових
багатофункціональних спортивних майданчиків за місцем
проживання, мета якої: 

 забезпечення проведення поточних і капітальних ремонтів, 
реконструкції та будівництва нових сучасних фізкультурно-
оздоровчих та спортивних об’єктів, багатофункціональних
спортивних майданчиків для ігрових видів спорту з штучним
покриттям,  майданчиків з тренажерним обладнанням для занять
загальною фізичною підготовкою;  

 формування ціннісного ставлення юнацтва, дітей та молоді до
власного здоров’я, покращення їх фізичного розвитку та фізичної
підготовленості та інш.



 Для вирішення питання щодо погашення (списання) 
заборгованості на підставі рішень про стягнення коштів
місцевого бюджету, відповідальність за виконання яких
несуть органи місцевого самоврядування з органами
Казначейства, депутатами підтримано рішення “Про
затвердження Програми забезпечення виконання
рішень про стягнення коштів місцевого бюджету на
2017-2018 роки”.
Програма розроблена з метою своєчасного виконання
рішень про стягнення коштів місцевого бюджету, які
утримуються виконавчим комітетом Кременчуцької
міської ради Полтавської області та Кременчуцькою
міською радою Полтавської області в процесі виконання
нею своїх повноважень.



 Одним з напрямків політики міської ради у сфері
санітарного очищення міста, охорони
навколишнього середовища, поводження з
відходами є Програма санітарного очищення
міста, яка передбачає узгодженість дій
виконавчого комітету, підприємств, населення в
напрямку вирішення проблем санітарного
очищення міста. 

 Депутатами підтримана
ця програми.



За звітній період розглянуто змін до міських програм – 65
Затверджено нових програм – 52
Загальна кількість діючих програм на контролі – 122

65

52

122



 Для нових спроможностей вирішення місцевих
питань, захисту прав і законних інтересів
відповідних територіальних громад, створення
умов для більш ефективного здійснення
повноважень місцевого самоврядування, 
затверджено рішення « Про вступ Кременчуцької
міської ради Полтавської області до Асоціації
«Полтавська обласна Асоціація органів місцевого
самоврядування».



 У листопаді депутати Кременчуцької міської ради
підтримали рішення «Про вступ до Асоціації «Сталі та
розумні міста України».

 Меморандум про участь Кременчука в даному
добровільному об’єднанні органів місцевого
самоврядування підписали міський голова м. 
Олександрії, президент асоціації Степан Цапюк та
секретар Кременчуцької міської ради Юрій Гриценко.

 Основні напрямки діяльності Асоціації «Сталі та розумні
міста України» - це задоволення потреб органів
місцевого самоврядування у сучасній інформації, нових
технологіях, інвестиціях, співробітництві; обміну
досвідом щодо раціонального використання місцевих
бюджетів і ресурсів, соціального захисту населення, 
надання якісних муніципальних послуг, захисту довкілля, 
забезпечення сталого розвитку міста тощо.



 22 грудня 2017 року на XXVIII сесії депутати
Кременчуцької міської ради, після неодноразового
обговорення разом з головними розпорядниками коштів та
представниками громадськості на бюджетному семінарі та
засіданнях постійних депутатських комісій, ухвалили
бюджет на 2018 рік. 

 Загальні доходи бюджету складають 1,9 млрд. грн, 
включаючи власні кошти та субвенції обласного і
державного бюджету. Це майже на чверть більше, ніж
минулого року.

 В цілому в проекті міського бюджету - 2018 року в повному
обсязі передбачене фінансування всіх програм, 
спрямованих на підтримку соціально- вразливих верств
населення та учасників АТО тощо.



 В 2017 році депутати неодноразово підтримували
кандидатури на присвоєння високого звання територіальної
громади «За заслуги перед містом». За вагомий особистий
внесок у розвиток фізичної культури і спорту, високі
спортивні досягнення на міжнародних змаганнях, 
примноження спортивної слави міста нагороджені цим
званням: Ляхова О.О. – майстер спорту України
міжнародного класу з легкої атлетики, чемпіонка Європи з
легкої атлетики 2017 року; Вихрист В.В. –заслужений
майстер спорту України міжнародного класу з боксу, 
триразовий чемпіон України серед аматорів, чемпіон Європи
з боксу 2017року; Кобзар Н.М. – майстер спорту України
міжнародного класу з легкої атлетики, багаторазова
чемпіонка України, член штатної збірної України з легкої
атлетики; Білоконь О.В. – заслужений майстер спорту
України з легкої атлетики, чемпіон України у метанні диску; 
Прокопчук Я.Д. – головний лікар міського пологового
будинку, заслужений лікар України. Всього нагороджено
почесним знаком «За заслуги перед містом» -94 особи, які
зробили значний внесок у розвиток міста і збагатили
історичну спадщину територіальної громади.



 У рейтингу прозорості та відкритості
місто Кременчук увійшло у ТОП-10 
лідерів міст України зі 100 міст-учасників.

За результами рейтингового дослідження 27 червня 2017 року яке
презентувала Transparency International Україна спільно з
Інститутом Політичної Освіти у рамках проекту «Розбудова прозорості
у містах України» місто Кременчук увійшло у ТОП -10 лідерів міст
України зі 100 міст-учасників.



 За звітній період до управління забезпечення
діяльності ради надійшло: 305 листів від різних
структур,  524 заяв - звернень про надання
додатково копій рішень міської ради( в тому
числі від управління земельних ресурсів -100), 
56 запитів на публічну інформацію. 

 На всі документи управлінням забезпечення
діяльності ради надавалась вичерпна
інформація.



 Одним з пріоритетних завдань управління забезпечення діяльності ради
ради є забезпечення гласності роботи ради. Програмне забезпечення
«Електронна рада (Е-рада)»дозволяє всебічно та оперативно
оприлюднювати на офіційному веб-порталі Кременчуцької міської ради
та її виконавчого комітету великий обсяг публічної інформації.

 Протягом п’яти днів та відповідно до ст. 15 Закону України «Про доступ
до публічної інформації» (зі змінами), Закону України «Про місцеве
самоврядування в Україні» (зі змінами), ст. 4 Регламенту Кременчуцької
міської ради, оприлюднюються на офіційному веб-порталі
Кременчуцької міської ради й затверджені рішення міської ради, а за
20 робочих днів - проекти рішень.                                                            
Паперовий варіант документів оприлюднюється на стенді в приміщенні
адміністративного будинку ради


